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Zgłoszenie interpelacji 

W imieniu mieszkańców Miasta Jastrzębie-Zdrój zwracam się z prośbą do Pani 

Prezydent Anny Hetman o zainteresowanie się likwidacją jedynej przychodni , 

dermatologicznej w mieście Jastrzębie-Zdrój. 

Od dnia 01 stycznia 2022 r. Poradnia Dermatologiczna „SANODERM" przy 

ul. Wielkopolskiej 2A nie będzie świadczyć usług w ramach NFZ. Jest to jedyna 

przychodnia w Jastrzębiu-Zdroju, która do tej pory świadczy/a takie usługi. Z uwagi 

na to, jesteśmy bardzo zaniepokojeni i budzi w nas duży sprzeciw. Zaznaczamy, że 

funkcjonują prywatne gabinety, które świadczą usługi również częściowo 

w ramach NFZ, gdzie czas oczekiwania na wizytę z dnia 22.11.2021 r. wynosi 27 dni. 

Zdaję sobie sprawę, że Pani Prezydent nie posiada narzędzi zobowiązania lekarzy, 

aby świadczyli usługi w ramach NFZ, natomiast warto przedstawić obecną sytuację 

Ministerstwu Zdrowia oraz Narodowemu Funduszowi• Zdrowia. Nadmieniamy, 

że w okolicznych Miastach m.in. Żory, Rybnik, Wodzisław Śl. istnieją Przychodnie 

Dermatologiczne. Wobec tego, dlaczego w mieście które ma 88 tys. mieszkańców 

nie może istnieć tak ważna poradnia dermatologiczna świadcząca usługi w ramach 

NFZ. 
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